

From: [Ben Guedria, Randa](#)
Subject: Board Member Dr. Gail Beck elected as Chair of the Ottawa Police Services Board / La Dre Gail Beck, membre de la Commission, est élue présidente de la Commission de services policiers d'Ottawa
Date: Friday, April 28, 2023 3:09:17 PM

MEDIA RELEASE/ COMMUNIQUÉ DE PRESSE

FOR IMMEDIATE RELEASE: 28 April 2023

Board Member Dr. Gail Beck elected as Chair of the Ottawa Police Services Board

(Ottawa) – At a special meeting of the Ottawa Police Services Board on April 28, 2023, Board member Dr. Gail Beck was elected as Chair for the remainder of 2023.

Chair Beck was appointed to the Board in the role of Public Member at City Council's April 26 meeting.

"I look forward to the opportunity to serve this community as Chair of the Ottawa Police Services Board. My focus will be to facilitate the discussions necessary to improve policing in the city and to ensure that the work of the Board is completed impartially," stated Chair Beck. "In my experience, a Chair's leadership is best accomplished when they are a servant of the Board and its stakeholders."

The Ottawa Police Services Board is the civilian body responsible for governing the Ottawa Police Service. It is responsible for ensuring the provision of adequate and effective police services to the City of Ottawa's residents.

- 30 -

Contact: Krista Ferraro, Executive Director, Ottawa Police Services Board, (613) 580-2424, ext. 21618; email: krista.ferraro@ottawa.ca.

COMMUNIQUÉ DE PRESSE / MEDIA RELEASE

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE : Le 28 avril 2023

La D^{re} Gail Beck, membre de la Commission, est élue présidente de la Commission de services policiers d'Ottawa

(Ottawa) – Lors d'une réunion extraordinaire de la Commission de services policiers d'Ottawa tenue le 28 avril 2023, la D^{re} Gail Beck, membre de la Commission, a été élue présidente pour le reste de l'année 2023.

La présidente Beck avait été nommée à la Commission à titre de membre du public lors de la réunion du Conseil municipal du 26 avril.

« Je me réjouis de l'occasion qui m'est donnée de rendre service à cette communauté en qualité de présidente de la Commission de services policiers d'Ottawa. Je m'attacherai à faciliter les discussions qui permettront d'améliorer les services de police dans la ville et à faire en sorte que les travaux de la Commission

soient menés en toute impartialité », a déclaré la présidente Beck. « Mon expérience m'a appris que le leadership d'un président est plus efficace lorsqu'il est au service de la Commission et de ses intervenants. »

La Commission de services policiers d'Ottawa est l'organisme civil chargé de régir le Service de police d'Ottawa. Il lui incombe de veiller à la prestation adéquate et efficace des services de police aux résidents de la Ville d'Ottawa.

- 30 -

Renseignements : Krista Ferraro, directrice exécutive, Commission de services policiers d'Ottawa, 613-580-2424, poste 21618, krista.ferraro@ottawa.ca.

'

This e-mail originates from the City of Ottawa e-mail system. Any distribution, use or copying of this e-mail or the information it contains by other than the intended recipient(s) is unauthorized. Thank you.

Le présent courriel a été expédié par le système de courriels de la Ville d'Ottawa. Toute distribution, utilisation ou reproduction du courriel ou des renseignements qui s'y trouvent par une personne autre que son destinataire prévu est interdite. Je vous remercie de votre collaboration.

'